

in partnership with 合作方



## CALL FOR ENTRIES

### CHINA CO-PRODUCTION DAY - FESTIVAL DE CANNES 2017 COMPANY MEETINGS

#### 2017 年戛纳电影节“中国合拍日”制片人见面会公开招募

After the success of last year's edition, the Berlin-based Sino-European producers' association Bridging the Dragon and the Marché du Film, in partnership with the CNC (Centre national du cinéma et de l'image animée), will present the 2<sup>nd</sup> edition of the Company Meetings between selected international and Chinese film producers. The initiative will take place on **Friday, 19<sup>th</sup> May 2017 from 14:30 to 17:30** at the Gray d'Albion Beach, Espace CNC.

As a part of the China Co-Production Day, this matchmaking event is an ideal platform to facilitate co-productions between China and the rest of the world. During the Company Meetings, producers will be able to share experiences and explore potential partners.

The producers who would like to attend shall send their application to [event@bridgingthedragon.com](mailto:event@bridgingthedragon.com). The application form can be downloaded at [www.bridgingthedragon.com](http://www.bridgingthedragon.com). We look forward to hearing from you!

继活动去年的成功举办，今年驻柏林的龙跃中欧制片人协会将继续携手戛纳电影市场和法国国家电影中心举办第二届中外制片人见面会。今年的见面会将于 **2017 年 5 月 19 日周五下午 2 点 30 分至 5 点 30 分** 在 Gray d'Albion Beach, Espace CNC 举行。

作为“中国合拍日”的一部分，见面会将为促进中国与世界各地间的合作制片项目提供理想的交流平台。在活动期间，制片人们将有机会相互分享经验，寻找潜在的合作伙伴。

有意参加见面会的制片人请将您的报名申请发至 [event@bridgingthedragon.com](mailto:event@bridgingthedragon.com)，报名表可在 [www.bridgingthedragon.com](http://www.bridgingthedragon.com) 下载。期待您的参与！

#### Participants' quotes 参与者评价

"The Company Meetings – China Co-Production Day 2016 is a very efficient and nice place to meet the best Chinese companies in terms of arthouse cinema. It is helping us to build new relationships. (中欧制片人见面会是一场非常高效率的活动，为我们提供了与中国最好的艺术电影公司进行会面和建立联系的平台。这个平台帮助我们建立了新的联系)" - **Laure Caillol, Haut et Court (France 法国)**

"A very good event. We have discussed new business opportunities and made new friends. (很好的活动，在活动中不仅洽谈了新的业务，也让我结交了很多新的朋友)" - **Zheng Xingxi 郑星汐, Kylin Power Shanghai Film & Media 麒力上海文化传媒 (China 中国)**

#### With the support of 活动支持方



中国文化中心 | 巴黎  
CENTRE CULTUREL DE CHINE | PARIS



FILM FRANCE  
FESTIVAL DE CANNES



#### Bridging the Dragon is supported by Creative Europe – MEDIA Programme of the European Union

龙跃中欧制片人协会由欧盟创意欧洲-媒体计划支持

